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Deze Algemene ledenvergadering is ter vaststelling van de begroting voor het 

jaar 2025 & de inhoudelijke en financiële rapportage tot over de realisatie tot 15 september en de 

prognose over het laatste kwartaal 2024. 

 

 

Agenda: 

1. Welkom en opening                  Blz. 2     

2. Vaststelling geldigheid Alv.      Blz. 2 

3. Mededelingen                            Blz. 3 

4. Verslag Algemene Ledenvergadering van april 2024                                       Blz. 5 

5. Financiële en inhoudelijke tussenrapportage realisatie over de periode      

januari ς september 2024                                                                                          Blz. 7                        

6. Prognose periode september t/m december 2024 en werkplan 2025          Blz. 15 

7. Exploitatiebegroting & toelichting begroting 2025                                           Blz. 18 

Korte pauze 

8. Brainstorm: Hoe verder, het huidige bestuur stopt in maart 2025 definitief! Nieuw bestuur? (wie?) 

Andere organisatievorm? Andere invulling? De leden zijn aan zet.                    Blz. 20    

9.  WVTTK 

10.Rondvraag, 

11.Sluiting uiterlijk 21.30 uur  

 

 

2.    Statutaire geldigheid ALV  

Op basis van de presentielijst wordt vastgesteld hoeveel leden aanwezig zijn. Bij meer dan 10% is de 

vergadering altijd rechtsgeldig, bij minder niet. Dan wordt onderstaande passage uit de statuten 

gevolgd en moet minimaal 2/3e van de wel aanwezige leden voor doorgaan van de vergadering 

stemmen. Wordt dit percentage niet gehaald dan zal er een nieuwe vergadering uitgeschreven 

moeten worden. 

 

 Artikel 17 lid 8 van de Statuten betreffende geldigheid ledenvergaderingen: Een besluit van de 

Algemene Ledenvergadering kan worden genomen indien tenminste een/tiende deel van het aantal 

stemgerechtigde leden van de vereniging aanwezig of vertegenwoordigd is tenzij de aanwezige leden 

met twee/derde meerderheid van de stemmen anders beslissen.  
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3.   Mededelingen: 

De subsidieverstrekker, de gemeente Groningen, heeft over de jaarlijks in te dienen verantwoording 

subsidies bewonersorganisaties, welke gelijk is aan de verantwoording richting de leden van de BOB, 

een zeer positieve beschikking afgegeven. Het navolgende staat hierin beschreven:  

BESLUIT SUBSIDIEVASTSTELLING  

²ƛƧ ǎǘŜƭƭŜƴ ŘŜ ǎǳōǎƛŘƛŜ Ǿŀǎǘ ƻǇ ϵ мтΦлпрΣллΦ 5ƛǘ ōŜŘǊŀƎ ƛǎ ŜǾŜƴ ƘƻƻƎ ŀƭǎ ƘŜǘ ōŜŘǊŀƎ Ǿŀƴ ƻƴȊŜ 

subsidieverlening van 22-11-2022.  

MOTIVERING  

Dank voor uw uitgebreide en zeer gedegen verslaglegging. Zelfs de verslagen van uw vergaderingen 

zijn opgenomen, dat zien wij niet altijd. U heeft de gesubsidieerde activiteiten binnen de begroting 

ǿŜǘŜƴ ǘŜ ǊŜŀƭƛǎŜǊŜƴ Ŝƴ ǎƭǳƛǘ ƘŜǘ ƧŀŀǊ ƳŜǘ ŜŜƴ ǊŜǎǳƭǘŀŀǘ Ǿŀƴ ϵ нΦофпΣллΦ ¦ ŎŀƭŎǳƭŜŜǊǘ ŜŜƴ 

ǘŜǊǳƎōŜǘŀƭƛƴƎǎǾŜǊǇƭƛŎƘǘƛƴƎ Ǿŀƴ ϵ мΦунлΣлл Ŝƴ ƘŜŜŦǘ ŘŜȊŜ ƻǇ ŘŜ ōŀƭŀƴǎ ƻǇƎŜƴƻƳŜƴΦ ±ƻƻǊ ƴǳ ǾƛƴŘŜƴ ǿƛƧ 

een lagere vaststelling ongewenst. Wij lezen in uw verslagen dat u problemen ondervindt in het 

activeren van uw bewoners, u zoekt naar andere mogelijkheden om uw inwoners te bereiken; 

wijzigen van een vereniging naar een stichting en een andere, meer interactieve, opzet van uw sites. 

Wij willen u daarin ondersteunen. Wij besluiten derhalve dat de opgenomen terugbetalingsver-

plichting op deze subsidie voor nu toegevoegd dient te worden aan uw bestaande reservering voor 

onderhoud van uw sites. Vanzelfsprekend staat het u vrij bij uw subsidieverzoeken een andere 

bestemming aan te geven.  

BESLUIT BETALINGSVERPLICHTING Wij hebben het gehele bedrag in de vorm van voorschotten aan u 

ǳƛǘōŜǘŀŀƭŘΦ ²ƛƧ ǎǘŜƭƭŜƴ ŘŜ ōŜǘŀƭƛƴƎǎǾŜǊǇƭƛŎƘǘƛƴƎ Řŀƴ ƻƻƪ Ǿŀǎǘ ƻǇ ϵ лΣ-. 

-Het mag duidelijk zijn dat het bestuur zeer content met deze beschikking is, zowel inhoudelijk 

alsmede de financiële meevaller. Het bestuur beschouwd dit zeker als waardering voor zijn inzet. 

De beschikking is als bijlage toegevoegd. 

 

Positieve ontwikkeling 

Begin september ontvingen wij een brief van de gemeente betreffende het aanvragen van de 

subsidie voor het komende jaar. Het bestuur is content met de inhoud van deze en kan hieruit 

concluderen dat naar de bewonersorganisaties geluisterd wordt. 

 

Geacht bestuur 

Eerder ontving u steeds rond deze tijd van het jaar het aanvraagformulier 

subsidie voor het volgende kalenderjaar. Dat is veranderd. En dit voorjaar 

leverde u input voor de nota Bewonersorganisaties en bewonersinitiatieven. 

In deze brief geven we u over beide onderwerpen meer informatie. 

Aanvraagprocedure 

De aanvraagprocedure voor subsidie hebben wij eenvoudiger gemaakt. Dit 

naar aanleiding van de feedback die we van u en/of andere 

bewonersorganisaties hebben gekregen. In veel van wat genoemd is, 

herkennen we ons. Ook wij willen graag samenwerken op basis van 

wederzijds vertrouwen. 
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De belangrijkste verandering is dat het u bekende aanvraagformulier is 

komen te vervallen. In plaats daarvan ontvangt u van ons een kort formulier 

met daarin vermeld het voor u beschikbare subsidiebedrag. Wij verzoeken u 

dit bedrag te controleren en het formulier te voorzien van een korte 

omschrijving van de activiteiten die u voor het komende kalenderjaar 

organiseert, ondertekend naar ons terug te sturen. Een begroting is dus niet 

nodig. 

U ontvangt het formulier van ons in de 3e week van oktober. We vragen u om 

het vóór 1 december 2024 ondertekend te sturen naar  ContracteringMO@groningen.nl. 

 

 

 

 

 

 

 

In Memoriam 

 

hǇ уф ƧŀǊƛƎŜ ƭŜŜƊƛƧŘ ƛǎ о Ƨǳƴƛ ƧƭΦ ƻƴǾŜǊǿŀŎƘǘ ƻƴǎ ƎŜǿŀŀǊŘŜ ƭƛŘ CǊŀƴǎ 9ƎōŜǊƛƴƪ 

ƻǾŜǊƭŜŘŜƴΦ CǊŀƴǎ ǿŀǎ ƛƴ ȊƛƧƴ ƘƻŜŘŀƴƛƎƘŜƛŘ ŜŜƴ ȊŜŜǊ ōŜǘǊƻƪƪŜƴ ƭƛŘ Ǿŀƴ ŘŜ 

ǿŜǊƪƎǊƻŜǇ DǊƻŜƴ ϧ DǊƛƧǎ Ŝƴ ±ŜǊƪŜŜǊ Ǿŀƴ ŘŜ .h. Ŝƴ ǘŜǾŜƴǎ ƭƛŘ Ǿŀƴ ŘŜ 

ǿŜǊƪƎǊƻŜǇ DǊƻŜƴŜ [ƻƴƎΦ ½ƛƧƴ ōŜƭŀƴƎŜƭƻȊŜ Ŝƴ ǘƻƳŜƭƻȊŜ ƛƴȊŜǘ ƪŜƴŘŜ ƎŜŜƴ 

ƎǊŜƴȊŜƴΦ IƛƧ ǿŀǎ  ǘƻǘ нлнм ŀŎǝŜŦ ŀƭǎ ƘŜǘ ǿŀƪŜƴŘ ƻƻƎ Ǿŀƴ Ŝƴ ǾƻƻǊ ŘŜ ǿƛƧƪ ƳŜǘ 

ōŜǘǊŜƪƪƛƴƎ ǘƻǘ ƳƛǎǎǘŀƴŘŜƴ ƛƴ ŘŜ ƻǇŜƴōŀǊŜ ǊǳƛƳǘŜΦ  

9Ǌ ƛǎ ƻǇ ƎŜǇŀǎǘŜ ǿƛƧȊŜ ŀŦǎŎƘŜƛŘ ƎŜƴƻƳŜƴΦ 
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4.   Notulen ALV Bewoners Organisatie Beijum  
Datum: 16 april 2024 
Aanwezig bestuursleden BOB 
Voorzitter:     Rein van der Velde 
Penningmeester: Naomi Rumaloine 
Secretaris:     Janny Atema 
Lid:                          Tristan van der Werf 
Aanwezig aantal leden: 12 
 
1. Welkom en opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen hartelijk welkom. 
 

2. Geldigheid ALV vaststellen 

Volgens de statuten moet 10% van de leden aanwezig zijn om de vergadering rechtsgeldig te 
laten zijn. Dat is helaas niet het geval maar de leden stemmen unaniem voor het doorgaan 
van de vergadering (artikel 17, lid 8). 
 

3. Mededelingen 

De financiële verantwoording aan de gemeente is goedgekeurd. Er hoeft niets terugbetaald 
te worden. 
 

4. Verslag ALV d.d. 13 oktober 2023 

Het verslag wordt vastgesteld.  
 

5. Inhoudelijke rapportage jaar 2023       

        Er is gecommuniceerd via de website, de wijkkrant en facebook.     
 

6. Resultatenrekening 2023 

Geen opmerkingen. 
 

7. Toelichting op de resultatenrekening 

Pagina 16: Hier staat een overzichtje van de nevenwerkzaamheden van de BOB voor de 
gemeente en welke gelden daarmee gemoeid zijn. Dit ter verduidelijking van de rekening van 
de BOB. 
Pagina 17: Wat bij kosten algemeen beneden 1500 euro is hoeft niet terugbetaald te worden.   
Pagina 18: De werkelijke kosten zijn lager dan begroot, een aantal posten is niet of nauwelijks 
aangesproken . Met name Heerden ondersteuning.  

 De E shuttle heeft geen rekening ingediend, deze is wel begroot.  
Bij het overzicht van de baten is te zien dat deze iets minder zijn omdat het aantal inwoners 
wat verminderd is. Het subsidiebedrag is dan lager.  

8. Verslag kascommissie 

De kascommissie, bestaande uit Jochem Atema en Luuk Jonker, vraagt of er een vergoeding 
staat tegenover de vele werkzaamheden die voortvloeien uit de beheerde gelden. Nee, maar 
in navolging van andere wijken worden wel administratiekosten in rekening gebracht. 
Zie verder het verslag van de kascommissie. 
De kascommissie adviseert de vergadering de penningmeester decharge te verlenen.  
 
De termijn van de huidige commissie is afgelopen en Jochem en Luuk worden bedankt voor 
hun inzet voor vele jaren. Luuk stelt zich niet meer verkiesbaar. Als er geen gegadigden zijn 
wil Jochem nog wel een termijn door.  
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Er wordt een nieuwe kascommissie gekozen: Jochem Atema en Jan Brouwer.                   
Jochem geeft aan dat het goed zou zijn als er nog een derde lid bijkomt, zeker als de 
vereniging kiest voor een andere bestuursvorm.  
 

9. Nieuw bestuur 

Vraagstuk: De BOB bestond in 2023 40 jaar. Hoe verder, met wie en in welke vorm? 
 
Het huidige bestuur heeft vorig jaar wederom aangegeven dit jaar te willen aftreden. Maar 
er hebben zich geen nieuwe gegadigden aangemeld. Het bestuur heeft besloten dit jaar nog 
aan te blijven in aanloop naar een nieuwe bestuursvorm. 
Er ligt een voorstel van het bestuur over een voorgenomen aanpassing van de 
organisatievorm en naamswijziging, e.e.a. in relatie met de oprichting van het 
Bewonersplatform Beijum (BPB). Het voorstel is de verenigingsstructuur om te zetten in een 
stichting. De rol van een formele bewonersorganisatie is mede door de vorm van digitale 
informatievoorziening veranderd. Bewoners kunnen zelf op gemeentelijke sites inloggen, 
vragen stellen of ideeën inbrengen. De rol van de BOB als intermediair tussen gemeente, 
instellingen en eventuele bewoners is met deze ontwikkelingen aanzienlijk afgenomen. Het 
bestuur acht de huidige organisatiestructuur als vereniging met leden met 2 keer per jaar een 
ALV die niet of nauwelijks door leden wordt bijgewoond niet meer van deze tijd. Het bestuur 
is van mening dat een nieuw op te richten stichting Bewonersplatform Beijum daar beter bij 
past. Het BPB wil samen met de wijkbewoners een platform vormen, om elkaar te 
ontmoeten, ideeën met elkaar te delen, initiatieven te ontplooien en 
medestanders/organisaties te zoeken om die initiatieven te realiseren. Het platform moet 
uitmonden in een centraal aanspreekpunt in de wijk voor zowel bewoners (semi) overheden, 
organisaties en ondernemers.  
Het bestuur heeft zelf geprobeerd een bewonersplatform van de grond te krijgen. Er was 
weinig ondersteuning en draagkracht, derhalve heeft het bestuur de stekker eruit getrokken. 
Er zijn 3 voorstellen vanuit de leden voor de organisatiestructuur: 
a. Wim Klein heeft in een mail voorgesteld de huidige organisatiestructuur te onderzoeken 

om te kijken of die nog levensvatbaar is. Hij wil hiervoor de ledenlijst raadplegen en de 

leden persoonlijk benaderen. 

b. Jaap van Leeuwen heeft een voorstel geschreven voor een bewonersplatform naar het 

model van Lewenborg.  

c. Naast de vereniging kan een stichting opgericht worden waarnaar steeds meer taken 

overgeheveld worden, ook de portemonnee functie. Als de stichting eenmaal goed draait 

kan de vereniging opgeheven worden. 

Maar voor alle vormen heb je mensen nodig. Zijn die er wel of is de conclusie dat er geen 
bestaansrecht meer is? Dat moet onderzocht worden. 
Jochem stelt voor de voorstellen van Wim en Jaap tijdens een ledenraadpleging aan de leden 
voor te leggen. Dat voorstel wordt verworpen. De aanwezige leden zijn van mening dat het 
voorstel van Wim, onderzoek naar de huidige organisatiestructuur, overbodig is omdat de  
ōŜǿƻƴŜǊǎƻǊƎŀƴƛǎŀǘƛŜ άƻǳŘŜέ ǎǘƛƧƭ ƴƛŜǘ ƳŜŜǊ ǿŜǊƪǘΦ 
Het voorstel van Jaap, een bewonersplatform zoals in Lewenborg, zal verder onderzocht  
worden. Een subgroep bestaande uit Jaap, Jan, (leden) Janny en Rein (bestuur) zal dit 
voorstel nader uitwerken. Tijdens een volgende vergadering wordt hier verslag van gedaan. 
 

10. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering en wenst de aanwezigen wel 
thuis. 
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5.   Financiële tussenrapportage en realisatie over de periode 01 januari ς 15 

september 2024.  

hǇ ŘŜȊŜ Ŝƴ ŘŜ ǾƻƭƎŜƴŘŜ ǇŀƎƛƴŀΩǎ ŘŜ ŦƛƴŀƴŎƛšƭŜ ǘǳǎǎŜƴǊŀǇǇƻǊǘŀƎŜ Ŝƴ ǊŜŀƭƛǎŀǘƛŜ ƻǾŜǊ ŘŜ 

boekjaarperiode 01 januari t/m 15 september. Uitgaven en inkomsten na deze datum zijn hier niet in 

verwerkt. Deze zijn terug te vinden in het prognoseoverzicht voor het laatste kwartaal 2024. 

Subsidiegroepen 

Kosten algemeen  
ü Bestaat uit de organisatiekosten zoals kosten administratie, telefoon, etc. Dit is een vast  

ōŀǎƛǎǎǳōǎƛŘƛŜōŜŘǊŀƎ Ǿŀƴ ϵ мрллΣ -.  

Indien de begroting hoger is dan deze basissubsidie komt dit ten laste van de organisatie zelf. 

 

Communicatie: 
ü De kosten die gemaakt worden voor informatieverstrekking, zoals een krant en/of website, 

huurkosten 

 

Activering: 
ü De kosten, direct of indirect, die gemaakt worden ten behoeve van het ontplooien van 

activiteiten en/of het stimuleren van deze. 
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Organisatiekosten (Kosten algemeen)  

ü De uitgaven aan organisatiekosten bedragen tot op heden ϵ 594,66,  bestaande uit o.a. 
Rente en bankkosten ϵ 214.52; Hard en software ϵ 129,99 en Kantoorartikelen ϵ мрнΣтл. 
Daarnaast is er ϵ 97,45 besteed aan een bloemstuk namens de BOB voor het afscheid van lid 
in memoriam Frans Egberink. 

Communicatie:   

ü De Bewonersorganisatie Beijum participeert in Wijkkrant de Beijumer die 11 keer per jaar 

uitkomt. Pagina 2 en 3 van de wijkkrant zijn de basispagina van de BOB. De opmaak van deze 

paginaΩǎ wordt verzorgd door Woesthuis Media uit Beijum. De kosten voor de opmaak  van 

de twee ǇŀƎƛƴŀΩǎ en de bezorging van de krant zijn voor rekening van de BOB. De 

communicatie verloopt in het algemeen via de digitale weg. Twee keer per jaar is er een 

uitgebreid overleg met alle bij de krant betrokkenen. Regelmatig is er ook een puzzel vanuit 

de BOB opgenomen in de wijkkrant, zowel voor jong als voor oud. Gezien de vele reacties 

stelt men dit op prijs. In mei is er naast de wijkkrant ook een flyer verspreid t.b.v. de 

inloopavond wijkvernieuwing. 

Het opgestelde budget 2024 ƛǎ ǘƻǘ ƴǳ ǘƻŜ ƳŜǘ ϵ 2997,46 aangesproken. Bestaande uit 

hǇƳŀŀƪƪƻǎǘŜƴ ǇŀƎƛƴŀ н Ŝƴ о  ϵ 650,20 Ŝƴ ǾŜǊǎǇǊŜƛŘƛƴƎǎƪƻǎǘŜƴ ϵ 2347,26. 
 

ü Voor de Website www.beijum.org is tot nu aan hostingkosten en ƻƴŘŜǊƘƻǳŘ ϵ 318,38 

uitgegeven. De kopij op de website wordt vanuit het bestuur verzorgd. Onder anderen zijn 

ook de stukken voor de Algemene ledenvergaderingen hierop te vinden. Voor de inhoud van 

pagina 2 en 3 van de wijkkrant wordt men via een link doorverwezen naar de website van de 

wijkkrant: www.debeijumer.nl. 

 

ü Naast haar eigen website is de BOB ook verantwoordelijk voor de website van het 

bewonersplatform  Beijum, www.beijum.nl . Deze website wordt onderhouden door een 

aantal betrokken vrijwilligerswijk uit de wijk en organisaties. De gedane uitgaven betreffen 

de hostingkosten en publiciteitskosten en ondersteuning vanuit de webdesigner en zijn in 

het totaal ϵ 1299,39 ten laste post Overige communicatiekosten. 

 

Activiteiten 

ü Tot nu toe is er voor de post Heerdenondersteuning ϵ 875, - uitgegeven. 

Naar aanleiding van hun toegezonden begroting activiteiten 2024 en verantwoording over de 

uitgaven in 2023, hebben het Groen comité  Jensemaheerd, het heerdencommité  

Renschelheerd (Rensumaheerd en Scheltemaheeerd) en de Torteltuin Hiddemaheerd weer 

hun jaarlijkse bijdrage vanuit de BOB ontvangen. De aanvragen betreffen o.a. de aanschaf 

van gereedschap, bloembollen, voor de aanleg van een kruidentuin met (kruiden)plantjes, 

voor spullen voor kinderen om mee te helpen in de Torteltuin, schoonmaakacties, 

groenonderhoud en een heerd feest. Ook is een bijdrage toegekend aan het 

bewonersinitiatief ά½ƛƴƎŜƴ ƛƴ .ŜƛƧǳƳέ in de Amkemakoepel. 

 

http://www.beijum.org/
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ü Werkgroep Groen, grijs en verkeer (GGV),. Het budget voor deze groep is tot nu toe met  

ϵ 450, - aangesproken voor onkosten vergoedingen.  

 
ü De Werkgroep Door en Voor  Beijum heeft de afgelopen periode weer enkele activiteiten 

georganiseerd. Vanuit de BOB is hierin ǘƻǘ ƴǳ ǘƻŜ ϵ 197,38 voor o.a. de huur van een busje 

bijgedragen . 

 

ü Voor de begin april gehouden Algemene ledenvergadering is tot op heden geen factuur 

ontvangen. Helaas was de opkomst bij deze ALV wederom te laag en moest er door de 

aanwezige leden gestemd worden over de voortgang van de ALV. Alle leden stemden voor. 

 
ü Het bestuur van de BOB heeft, zover de leden van deze beschikbaar waren, op de nodige 

momenten de lopende en nieuwe activiteiten en de daaraan gerelateerde werkzaamheden 

en aanwezigheid bij overleggen naar haar beste vermogen uitgevoerd.  Aan Bestuurskosten 

voor de vergaderingen, overleggen, onkostenvergoedingen, etc. ƛǎ ǘƻǘ ƴǳ ǘƻŜ ϵ 1205, - 

uitgegeven.  

 

ü Er is vanuit het budget Buurtactiviteiten/ ontmoeting en sociale cohesie bijgedragen aan 

verdere ontplooiing van en nieuwe bewonersinitiatieven die bijdragen aan de sociale cohesie 

in Beijum zoals de wijkbingo, wijkbudget en de Spijker en spelweek. Ook is er een bedrag 

beschikbaar gesteld voor het in oktober a.s. te houden Flow Festival. Totale uitgaven ϵ 1255,- 

-. 

ü De kosten voor vermelding in de nieuwe wijkgids, vallende onder de post Publiciteit, zowel 

van de BOB als van het bewonersplatform Beijum.nl zijn nog niet gefactureerd. Deze kosten 

komen in het laatste kwartaal ten laste van deze post. 

 

ü Uitgaven werkplan ϵ 703,20 t.b.v. catering uitstapje werkgroep ouderen en in verband met 

het steeds uitvallen van de BOB-laptop en tevens het binnenkort vervallen van 

ondersteuning is een nieuwe laptop aangeschaft.  

 
 

 

Inhoudelijke rapportage tot oktober 2024 en werkplan 2025 
Waar waren wij bij betrokken en mee bezig de afgelopen periode 

Wijkvernieuwing Beijum Bruist    

 

De bewonersorganisatie Beijum en haar werkgroep 

Groen, grijs en verkeer zijn vertegenwoordigd in en 

nemen actief deel aan de diverse onderdelen van de 

Wijkvernieuwing Beijum Bruist in samenwerking met de 

gemeente, wijkbewoners en andere organisaties en 

stakeholders.  
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       Bewonerswerkgroep Wijkvernieuwing Beijum  

Deze werkgroep bestaande uit betrokken wijkbewoners en de BOB hebben regelmatig 

voorbereidend overleg, aangaande de agendapunten die spelen t.a.v. de wijkvernieuwing en 

gerelateerde zaken en ten behoeve van het overleg met de gemeentelijke projectmanager 

Wijkvernieuwing Beijum en haar team.  

Sinds medio dit jaar heeft de projectleider Minetta Koornstra het stokje doorgegeven aan 

Lottie Herfkens. Lottie was voorheen o.a. communicatiemanager wijkvernieuwing Beijum. 

De communicatie tussen beide partijen verloopt weer redelijk goed. Met name het afwerken 

van de punten op een zeer lang bestaande actielijst en het schriftelijk vastleggen van de 

ƻǾŜǊƭŜƎƎŜƴ ƛǎ Ŝƴ ōƭƛƧŦǘ ŜŜƴ άǎǘǊǳƛƪŜƭōƭƻƪέΦ 

Het bestuur van de BOB en de werkgroep hebben naar aanleiding van het ongeluk in het 

voorjaar van 2023 op de wijkring, met helaas een dodelijke afloop, haar zorgen middels een 

brief aan B&W geuit. Hierin zijn tevens een aantal door de wijk aangedragen verbeterpunten 

opgenomen. De recentelijke reactie vanuit de gemeente hierop was positief maar roept ook 

vraagtekens op. Een reactie kunnen B&W tegemoetzien.   

Afgelopen voorjaar heeft er een gesprek met de afdeling verkeer plaats gevonden waarbij wij 

enige kanttekeningen kenbaar hebben gemaakt bij enkele ingebrachte ideeën vanuit de 

gemeente. Dit was een constructief overleg. Besproken werden oversteekplaatsen en een 

eventuele 30 km zone. In het laatste kwartaal van 2024 hopen wij meer uitsluitsel te krijgen. 

Uiteraard moet er ook geld beschikbaar zijn, het probleem kennen we. 

 

Werkgroep speelplekken 

Dit jaar is weinig gebeurd wat betreft het vervangen van kleine speelplekken door grotere en 
uitdagendere speelplekken mede door het ontbreken van informatie vanuit de gemeente.  

ü Het zou erg praktisch zijn om het programma voor volgende jaren wat betreft 
vervanging/onderhoud van de speelplekken voor ons overleg te hebben.  

ü Het is ook heel handig om een overzicht te hebben van alle speelplekken en plekken 
waar wipkippen etc. zijn, in kader van vermindering van kleine speelplekken die her en 
der door de hele wijk verspreid liggen en in plaats daarvan grotere en uitdagender 
speelplekken te realiseren (in 2014 uitgangspunt start werkgroep speelplekken). 
Afgesproken is dat voor de volgende overleggen diegene die erover gaan erbij te 
betrekken.  

ü Ook handig, wat is het budget 

In oktober is een overleg gepland met de stadsdeelbeheerder en Programma Manager 
wijkvernieuwing. Agenda invulling is nog niet bekend 

Wat is er dan wel gedaan/afgesproken: 

ü De basketbalpalen aan de Fossemaheerd worden op de goede plek teruggeplaatst. Dit 
was helaas fout gegaan door ruis op de lijn.  

ü De vervanging van het speelhuis in de Munsterheerd is vanwege de toestand van het 
terrein nog niet gebeurd, het terrein is nog te drassig. Suggestie om de 4 poten onder het 
speelhuis vandaan te zagen, op deze manier hoef je het terrein niet op met allerlei 
materiaal.  
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ü Speelplek aan de Atensheerd zou weggehaald worden, de plek is een drainageterrein 
voor de heerd. De speeltoestellen staan er nog midden in het hoge gras.  

Als bewoners met klachten of suggesties bij de werkgroep aankloppen worden ze persoonlijk 
benaderd en worden zoveel mogelijk afspraken gemaakt die door de gemeente zullen worden 
uitgevoerd. Echter, gebleken is dat de onderlinge communicatie bij de gemeente nog steeds te 
wensen overlaat, zodat het een en ander blijft liggen en niet conform afspraak wordt uitgevoerd. 
Puntje voor het overleg in oktober aanstaande. 

Inrichting Plein Oost:   

Enkele ideeën om het plein beter te gebruiken en wat levendiger te maken, zoals de routing 

zijn de afgelopen periode gerealiseerd. Het blijft moeilijk om de ondernemers erbij te 

betrekken. De bakken zijn weer gevuld. Het Innersdijk terrein is voor een jaar beschikbaar 

gesteld aan de wijk door de Zorggroep Noord. In oktober zullen er enkele activiteiten op 

plaats vinden. 

 

o Winkelcentrum West:   

Momenteel laat de verslaglegging vanuit de gemeente hoever het staat met de plannen ten 

aanzien van het winkelcentrum te wensen over. Bekend is wel dat de gemeente nog steeds in 

overleg is met Ahold. Ook is er, zover bekend, een invulling gevonden voor het witte pand bij 

de vijver (de oude cafetaria en kroeg). In het pand zullen 4 appartementen gerealiseerd 

worden. Op de parkeerplaats voor de AH zijn enkele parkeerplekken gerealiseerd voor huur 

scooters. Dit lijkt redelijk te werken. 

Zorgen zijn er bij de BOB en wijkbewoners over de leegloop van het winkelcentrum. Er zal op 

kort termijn iets moeten gebeuren aan de aantrekkingskracht van deze. Het is een levenloos 

winkelcentrum. 

 

o Ontwikkelplein (en informatie punt) 

Sinds enige tijd is er vanuit de Forum Bibliotheek in Beijum een nieuw project opgestart, het 

Ontwikkelplein.  

Waar moet je heen met een hulpvraag? Waar stuur je iemand naartoe voor advies, hulp of 
ondersteuning op het gebied van basisvaardigheden?  
Het Ontwikkelplein is de plek voor informatie, oefenen, ontdekken, ontmoeten en praktische 
hulp. Wil je beter Nederlands leren, online toeslagen aanvragen of voortaan zelf dat digitale 
formulier invullen? Lukt het maar niet om in te loggen met je DigiD? Loop je tegen een 
probleem aan met je computer, laptop, smartphone of e-reader? Of ben je op zoek naar een 
luisterend oor?  
Elke donderdagmiddag van 14.00 tot 16.00 uur kun je bij het ontwikkelplein terecht. 
 
Dit kom je tegen op het Ontwikkelplein: 

¶ Bewonersorganisatie Beijum (BOB) - Hulp en ideeën voor het versterken van de 
leefbaarheid in Beijum 

¶ WIJ Beijum - Voor vragen, ideeën en (tijdelijke) ondersteuning 
¶ Humanitas - Als je hulp nodig hebt, hulp wil bieden of als je mantelzorger bent 
¶ Klik & Tik - Cursus over computeren 
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¶ NIOG - Jouw netwerk in de wijk 
¶ SeniorWeb - Eerste hulp bij digitale apparaten 
¶ IDO - Hulp bij digitale overheid 
¶ Werk & Participatie - Hulp en advies over werk, leren en jezelf ontwikkelen 

 
Sterk netwerk Beijum bijeenkomst:  

Samen wandelen naar de initiatieven vanuit Beijum in Bedrijf (een verslag) 
  

Hoe wordt in Beijum vormgegeven aan wederkerigheid?  Hoe ziet deze onderlinge 
samenwerking eruit en wat kunnen we daarbij van elkaar verwachten?  Die vraag probeerden 
we tijdens de Sterk Netwerk bijeenkomst op 20 juni te beantwoorden. 
²ƛŜ ƎƻŜŘ ŘƻŜǘΧ 
De bijeenkomst begon in De Bron, waar na een kort welkomstwoord door Els Bruinewoud 
van de Voorbereidingsgroep, voorzitter van de kerke raad Jan de Jong vertelde over de vele 
activiteiten die door kerkgangers georganiseerd worden. Hij begon met het verhaal van de 
ƪŜǊƪ ȊŜƭŦΥ άƘŜǘ Ȋŀƭ ŜŜƴ ƘŜƭŜ ƻǇƭǳŎƘǘƛƴƎ ȊƛƧƴΣ ƛƪ Ǝŀ Řǳǎ ƎŜŜƴ ǇǊŜŜƪ ƎŜǾŜƴΦ 5Ŝ .Ǌƻƴ ƛǎ ƴƛŜǘ ȊƻƳŀŀǊ 
een kerk voor het eigen clubje, maar een kerk in de wijk, samendoen ƳŜǘ ŀƴŘŜǊŜƴΦέ IƛƧ 
vertelde over de koffie bijeenkomsten op woensdag en vrijdag, over de wekelijkse 
meditatiesessies, maar ook over de jaarlijkse spulletjesmarkt. Hiervan gaat de opbrengst naar 
ŜŜƴ ƎƻŜŘ ŘƻŜƭΣ ōƛƧǾƻƻǊōŜŜƭŘ ŘŜ ŎŀƳǇƛƴƎ ƛƴ DǊƻƻǘŜƎŀǎǘ ǾƻƻǊ ƳŜƴǎŜƴ ƳŜǘ ǿŜƛƴƛƎ ƎŜƭŘΦ άhƴǎ 
ŘƻŜƭ ƛǎ ƴƛŜǘ ƻƳ ƳŜƴǎŜƴ ǘŜ ōŜƪŜǊŜƴΤ ŘƻŜƭ ƛǎ ǿƛŜ ƎƻŜŘ ŘƻŜǘΣ ƎƻŜŘ ƻƴǘƳƻŜǘΦέ 
ά²Ŝ ǿƛƭƭŜƴ ŀƭƭŜǎέ 
Voordat we begonnen aan een wandeling naar drie van de locaties van Beijum in Bedrijf gaf 
Marcella Gortmaker, projectleider van Beijum in Bedrijf, een korte presentatie over de 
ambities, doelen en plannen voor de komende jaren. Op allerlei fronten gebeurt er van alles 
om steeds meer Beijumers te betrekken bij hun wijk. Dat gaat over:        
¶ Ondersteuning waar nodig bij bewonersinitiatieven (buurtkasten, freubelinloop) 
¶ Activiteiten gericht op werk en participatie (wijkgilde, buurtacademie) 
¶ Elkaar ontmoeten en samen koken/eten (Beijum kookt) 
¶ Elkaar helpen en ondersteunen (naaiatelier, tuinploeg, Odensehuis) 
¶ Werken aan een groenere wijk (grofvuil acties, recyclepunt) 

άaŜƴǎŜƴ ƪǳƴƴŜƴ zich bij vrijwilligerswerk, bij de Wijkgilde en de Buurtacademie lekker 
ǾŜǊŘŜǊ ƻƴǘǿƛƪƪŜƭŜƴΦέ 
Het idee is om over een paar jaar het aantal bezoekers op de verschillende locaties te 
ǾŜǊŘǳōōŜƭŜƴΦ ά²Ŝ ǿƛƭƭŜƴ ŀƭƭŜǎΦ Lǎ ƘŜǘ ŜǊ ƴƛŜǘΣ Řŀƴ ƪƛƧƪŜƴ ǿŜ ƘƻŜ ǿŜ dit - met wijkbewoners - 
ǾƻƻǊ ŜƭƪŀŀǊ ƪǳƴƴŜƴ ƪǊƛƧƎŜƴΦέ 
 
Rondje praktijk 
Met de reisleiders Ruud, Els en Marleen gingen we in kleine groepen langs drie van de 
locaties van Beijum in Bedrijf: het Heerdenhoes, de Amkemakoepel en de Kringloop. Dicht bij 
elkaar zodat het in een uurtje te behappen was. We hoorden van de deelnemers over wat ze 
allemaal deden ς voor de omgeving, voor de wijk, maar vooral voor de ander. 
Immers: de ander ben je zelf toch? 
De presentatie en meer informatie over Beijum in Bedrijf vind je op beijum.nl. Klik op het logo. 
De werkgroep Sterk Netwerk gaat zich in oktober buigen over de vraag hoe de bijeenkomsten 
van Sterk Netwerk volgend jaar vorm te geven.  
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Verdere participatie 

o Bewonersplatform (Wijkplatform) Beijum.nl  

De redactiewerkgroep, die regelmatig bijeenkomt, wacht met spanning het verdere verloop 

van het op te richten fysieke platform af. De werkgroep heeft regelmatig overleg in het 

Trefpunt. De afgelopen periode zijn er redactie wisselingen geweest en is de site uitgebreid 

άŘƻƻǊƎŜƭƛŎƘǘέ en enkele aanpassingen gedaan 

Van het digitale bewonersplatform Beijum.nl wordt nog steeds veelvuldig gebruik gemaakt 

door de wijkbewoners. Het onderhouden van deze vergt meer tijd dan het huidige 

redactieteam erin kan steken. Het is en blijft moeilijk om hiervoor vrijwilligers te vinden. Dit 

terwijl de huidige redactie van mening is dat veel handen licht werk maken. Des te meer 

redactieleden des te minder tijdsdruk.   

 

o Wijkbudget voor bewonersinitiatieven.  

Beijumers krijgen sinds 2022 voor de komende 10 jaar de beschikking over een wijkbudget 

voor bewonersinitiatieven. Alleen of samen met andere bewoners kan men 

plannen/initiatieven indienen om de directe woonomgeving of de buurt op te fleuren of om 

sociale contacten in de heerd of de wijk aan te halen.  

Bijna alle aanvragen voor dit jaar zijn gehonoreerd.  

Op 5 september jl. heeft de werkgroep een High Tea in het Trefpunt georganiseerd. Hiervoor 

waren alle aanvragers voor een bijdrage uit het Wijkbudget Beijum uitgenodigd. De opkomst 

was tevredenstellend. Doel van deze middag was om te inventariseren waar indieners 

tegenaan lopen bij de aanvraag, wat goed gaat, wat beter kan en welke andere ideeën men 

eventueel heeft. Er werd voldoende input gegeven waarmee de werkgroep aan de slag kan. 

 

Informatie over de voortgang van de projecten/activiteiten t.a.v. de Wijkvernieuwing Beijum Bruist is 

o.a. te lezen in de Beijumer de wijkkrant van Beijum, en op de wijk websites, www.beijum.org en 

www.beijum.nl 

 

o Voortgang Gerrit Krolbrug  
 

Hierbij een verslag van het op 17 september gehouden overleg. 
 
Bij de bijeenkomst van het Platform GKB op 17 September is de voortgang van de 
werkzaamheden rondom de nieuwe Gerrit Krolbrug en de tijdelijke brug bij de busbaan 
besproken. Eerst kwamen klachten rondom de hellingbanen aan bod. Er was een probleem 
met klapperende planken. Ze zaten inderdaad los er waren klemmen losgeraakt. Dit was 
waarschijnlijk te wijten aan te zware voertuigen die op de hellingbanen hadden gereden 
waaronder auto's. Onder andere een politieauto en een ambulance. De problemen zijn 
voorlopig verholpen.  
De tijdelijke verbinding die bij busbaanbrug moet komen is nog in onderzoek. Eind december 
wordt de uitkomst verwacht. De werkzaamheden worden door de aannemer uitgevoerd die 
ook de hellingbanen heeft gemaakt. Het is de bedoeling dat de bouwmaterialen van de 
hellingbanen hergebruikt worden. Bodemsanering is zeker noodzakelijk als er met 
schroefpalen gewerkt gaat worden. Een kostbare kwestie, er zal dus naar verwachting naar 
een alternatief gezocht worden. 
Het omleggen van de gasleiding aan de ommelandszijde ligt bij de Gasunie, de 

http://www.beijum.org/
http://www.beijum.nl/
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vergunningaanvraag was niet in orde.  
Dat is er nog het archeologisch onderzoek. Hiervoor ligt de verantwoordelijkheid nu bij de 
aannemer.  
Tenslotte waren er nog vragen vanuit de bewoners. Ten eerste de vraag of er verwarming 
komt op de nieuwe loopbruggen in verband met winterse omstandigheden. Dit gaat niet 
gebeuren. Het is de kostbaar te kwetsbaar. Ten tweede de vraag of de brug niet autovrij kan 
blijven, auto's kunnen er nu immers ook niet overheen en dat zorgt voor gewenning aan deze 
situatie. Waarom zou men dit niet kunnen handhaven? Ook dit is in de ogen van de 
gemeente niet wenselijk. Het argument is dat er zoveel mogelijk verbindingen over het water 
moeten blijven mocht er eventueel een verbinding (tijdelijk) uitvallen in de toekomst. Geen 
vreselijk sterk argument, zeker gezien het idee van Groningen fietsstad. 
We zijn er nog niet dat mag duidelijk zijn. Verantwoordelijkheid voor de verschillende uit te 
voeren werkzaamheden liggen nu bij verschillende partijen. Ons is door het project nogmaals 
verzekerd dat de planning niet in gevaar komt. De aanbesteding komt in 2025 en de bouw 
moet beginnen in uiterlijk 2027.  
 

o Werkgroep Groen, Grijs en Verkeer   van de Bewonersorganisatie Beijum  

Er is nog steeds regelmatig overleg vanuit de werkgroep met de buurtconciërges, stichting 

WerkPro (waar de buurtconciërges aangehaakt zijn) en stadsbeheer.  De situatie wat betreft 

zwerfvuil in de wijk is nog steeds acceptabel. De buurtconciërges spelen daar een belangrijke 

rol evenals ook de naar schatting tientallen wijkbewoners die ook regelmatig rommel ruimen, 

in eigen buurt maar ook wel verder van huis. De dump van grofvuil in de wijk is vrij stabiel 

behalve wat de dump bij de ondergrondse containers betreft. Dit is regelmatig nog steeds 

schrikbarend.   

Op kort termijn zal er weer een overleg opgestart worden tussen de werkgroep en 
Stadsbeheer.  
Punten die wij ter bespreking willen inbrengen:  

¶ Eerder berichtte stadsbeheer de BOB over plannen van stadsbeheer voor het groot 
onderhoud in Beijum gedurende het komende kalenderjaar. Vanuit de BOB kon daar 
vervolgens op gereageerd worden; in een aantal gevallen paste stadsbeheer de plannen daar 
op aan.  Wij zouden dat graag in ere hersteld zien.   

¶ Datzelfde geldt voor de eerdere gewoonte dat stadsbeheer de BOB berichtte over het 
voornemen tot aanplant van nieuwe bomen in de wijk.   

¶ Wat is de stand van zaken wat betreft de aanpak van de wortelopdruk op de bestrating in de 
wijk?  

¶ Bekend is dat wijkbewoners nogal eens problemen hebben met uit de kluiten gegroeide 
bomen, bijvoorbeeld vanwege schaduwwerking en bij plannen voor aanleg van 
zonnecollectoren. Is in die gevallen kap of snoei- of topwerk voor de gemeente een optie?     

¶ Er is nog steeds sprake van veel overlast door hondenpoep. Ooit was er in Beijum een 
honden uitlaatplan waarbij in een aantal uitloopgebieden poep niet geruimd hoefde te 
worden. Daardoor konden honden uitlaters gemakkelijker aangesproken worden als ze niet 
ruimden op plekken waar dat wel moest. De gemeente is later overal overgestapt op 
ruimplicht.  Doeltreffende handhaving is feitelijk niet te doen. Tijd voor een nieuwe 
campagne van de gemeente om de hondenpoepoverlast tegen te gaan? En kunnen op veel 
gebruikte uitlaatroutes wat meer afvalbakken geplaatst worden waar mensen hun gebruikte 
poepzakjes kwijt kunnen?  

¶ Beheer en onderhoud plein oost: meermalen is fors geïnvesteerd in het aantrekkelijker 
maken van plein oost.  Dat is tot op zekeren hoogte al redelijk gelukt, o.a. door de aanleg van 
de speelfontein, een nieuwe fietsoversteek, verfraaiing van plantenbakken en blokken met 
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schilderingen van kinderen en verbetering van het pleingedeelte voor het 
Heerdenhoes.  Helaas wordt het plein en de boomspiegels vaak ontsierd door onkruid, en 
worden de bloembakken en perkjes onvoldoende onderhouden (opvallend is bijvoorbeeld 
dat dat in de Oosterparkwijk veel beter gebeurt) Is het mogelijk dat beheer en onderhoud 
van het plein bij stadsbeheer meer prioriteit krijgt?  

¶ Paden Groene Long: eerder liet men weten dat er middelen beschikbaar kwamen (en deels al 
waren) voor de aanpak van achterstallig onderhoud aan de paden in de Groene Long. Tot nu 
toe is daar nog niets aan gebeurd. Overigens zijn bij de Groene Long vanuit de gemeente 
meerdere mensen betrokken. Wie daarvan is het centrale aanspreekpunt?  

¶ Schouwt stadsbeheer nog periodiek op overhangend groen langs fiets- en voetpaden? 
Volgens onze waarneming groeien her en der bijvoorbeeld fietspaden door en rondom de 
wijk dicht    

¶ Aanpak achterkant situaties rondom pleintjes en kinderspeelplaatsen,  

¶ Het vergroenen van overbodige pleintjes.  
   
Een periodiek overleg, 2 of 3x per jaar, zou goed en voldoende zijn om over dergelijke zaken de 
vinger aan de pols te houden.  Zo nodig zal er tussentijds aanvullend contact opgenomen worden.  

De werkgroep en het BOB-bestuur zijn verder nauw betrokken bij de vervanging van de Gerrit 

Krolbrug, in nauwe samenwerking met de BHS (Bewonersorganisatie De Hunze/Van Starkenborgh en 

het Wijkoverleg Korrewegwijk (WOK). De werkgroep is ook ruim vertegenwoordigd bij de 

wijkvernieuwing overleggen en de Gebiedsvisie Kardinge 

 

6.     Werkplan 2025 

 
Het belangrijkste is dat het voortbestaan van de Bewonersorganisatie, in welke hoedanigheid dan 

ook, gewaarborgd blijft voor Beijum. Het bestuur geeft al enkele jaren aan dat er een frisse wind 

door de organisatie moet waaien. Helaas is er vanuit de leden geen animo om het stokje over te 

nemen. Het huidige bestuur treedt per maart 2025 terug en stelt zich niet verkiesbaar. Indien er op 

die datum geen leden zijn die zich verkiesbaar stellen dan zou dat het einde betekenen van de in 

1983 opgerichte BOB. 

Op de in het voorjaar gehouden ledenvergadering is een commissie gevormd om te bespreken hoe 

het verder zou kunnen. In enkele overleggen is hierover van gedachten gewisseld en een voorlopig 

conceptplan op papier gezet. 

Dit conceptplan kon echter niet de goedkeuring van het bestuur dragen. Struikelblok is o.a. het er 

niet meer toe doen van een bewonersorganisatie (?) en er geen koppeling meer is tussen (evt.) 

werkgroepen en (stichting) bestuur. Het bestuur heeft dit kenbaar gemaakt en heeft het probleem 

van het voortbestaan bij de gemeente kenbaar gemaakt. Met ondersteuning vanuit Wij Beijum en 

het Gebiedsteam Oost zijn wij tot de conclusie gekomen dat het aan de wijk is hoe het verder moet 

en gaat. De eerste stap is het houden van een brainstormsessie op 22 oktober in de Amkemakoepel. 

Hiervoor zijn de bewoners van Beijum uitgenodigd. Deze stond in het septembernummer van de 

Beijumer. Daarnaast worden alle leden, werkgroepen en de netwerken aangeschreven. 

Uiteraard hopen wij dat de opkomst tevredenstellend zal zijn en een juiste afspiegeling van de wijk is. 

De wijk is aan zet. 
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De in de rapportage genoemde zaken zullen ook in 2025 de nodige aandacht en bijdrages van de BOB 

vragen. De begroting voor 2025 is hierop afgestemd 

Wijkvernieuwing 

o Verdere ontwikkeling vanuit het Kookboek Beijum, Sterk Netwerk. Met elkaar werken aan 

de toekomst van Beijum 

o Het wijkbudget Beijum 

Omgevingsvisie, ontwikkeling omtrent deze 

o Gebiedsvisie Kardinge 

o Gerrit Krolbrug 

Het ondersteunen en faciliteren van: 

o Heerden- en buurtcomités > Renschelheerd en Jensemaheerd; bewonersinitiatief de 

Torteltuin aan de Hylkemaheerd; de Werkgroep Voor & Door Beijum; Lentekriebels en 

Burendag 

Participeren in en deelnemen aan: 

o Braderijen; de werkgroep Kerstpakketten Beijum; de Oliebollen ontmoeting; 

wijkontbijten en verdere activiteiten vanuit de wijk en vanuit organisaties en 

buurtcentra. 

o IŜǘ ǾŜǊȊƻǊƎŜƴ Ǿŀƴ ŘŜ ǇŀƎƛƴŀΩǎ н Ŝƴ о Ǿŀƴ ŘŜ ǿƛƧƪƪǊŀƴǘ 5Ŝ .ŜƛƧǳƳŜǊ Ŝƴ ŘŜ ōŜȊƻǊƎƛƴƎ Ǿŀƴ 

deze. 

o Digitale communicatie via de website(s) en Facebook 

o Het in samenspraak met het GBO het weer opzetten van een overkoepelend overleg 

Stadsdeel Oost. 

o Het weer opstarten van de Wijk inloopavonden, wel of niet met een thema 

o Het continueren van de overleggen met stakeholders zoals Het Heerdenhoes, het 

Trefpunt, Wij Beijum, de Bron. Daarnaast ook diverse constructieve, sociaal en 

maatschappelijke overleggen. Gesprekspartners in deze zijn o.a. het Gebiedsteam Oost 

van de gemeente, Stadsbeheer, Stichting Welmobiel, Vereniging Noorden Duurzaam, 

Waterschap Noordzijlvest, 
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Prognose periode 15 september t/m 31 december 202 4 

Overzicht van nog te verwachten uitgaven laatste kwartaal 202 4 
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Exploitatiebegroting 2025                                                 bedragen in euro's          
 

 

 

 

LASTEN                      17535   

BATEN         

Verrekening bankkosten intermediair     -75   

                                          Begroting totaal 
  

  
  

 
17.460  

          
        

EXPLOITATIEBEGROTING jaar 2023        

Bewonersorganisatie Beijum                          

        

 
Begroting 2024 

           Begroting 
2025   

Basissubsidie 
      

1.500             1.500    

Subsidie communic./activ. 
   

15.545           15.603    

Correctie ivm bezuiniging 2014 
               

-     -    

                              Saldo subsidie  BOB 
   

17.045                      -         17.103  
              -
357  

ϵ мΣол Ȅ мнллн ƛƴǿƻƴŜǊǎ ό ǇŜƛƭŘŀǘǳƳ лм-01-  
2023)         

       

     

Begrotingstekort 357 euro, te dekken uit eigen vermogen    
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8.   Brainstorm 

 
De vraag voor de brainstormsessie is simpel: Wat gaat er in maart 2025 gebeuren, opheffing van de BOB, een 

nieuw bestuur of een andere organisatie. 

 
Het ledenaantal van de BOB schommelt de laatste jaren tussen de 240 en 250 leden. Afgezet tegen het aantal 

voordeuren in Beijum een klein percentage maar inherent aan deze tijden. Men voelt zich verplicht als men 

lid zou worden. De BOB is niet de enige vereniging die dit moet concluderen, er zijn legio voorbeelden. 

Gekoppeld aan het voornoemde zijn de opkomsten op de Algemene ledenvergaderingen,  ondanks 

publicaties in de wijkkrant, op de wijkwebsites, uitnodigingen per mail en post minimaal. Het bestuur heeft al 

eens geopperd of het omzetten naar een stichting een optie zou zijn. De meningen op de 

voorjaarsvergadering waren verdeeld hierover. 

 

Het huidige bestuur van de BOB, momenteel bestaande uit vier bestuursleden, stopt in maart 2025 definitief 
met haar bestuursfunctie. Na een aantal zittingsperiodes van 2 jaar is nu een andere generatie aan de beurt. 
De vraag is wie, in welke vorm en hoe. Vanuit de achterban, de leden, is blijkbaar geen animo om het huidige 
bestuur op te volgen gezien de nul respons op bestuursverkiezingen die 2-jaarlijks aangekondigd zijn.  

Daarmee komt niet alleen het voortbestaan van de BOB in gedrang maar tevens ook een einde aan een 
belangrijke schakel tussen de wijkbewoners van Beijum en de gemeente. De Bewoners Organisatie Beijum, in 
1983 door bewoners van Beijum opgericht, is de door de gemeente erkende bewonersorganisatie voor 
Beijum en gesprekspartner.  De laatste jaren treedt de BOB steeds vaker op als intermediair, zoals b.v. met 
het Wijkbudget Beijum, is een gewaardeerde partner bij de diverse wijkactiviteiten en nauw betrokken bij de 
wijkvernieuwing en andere zaken die de wijk aangaan. Alles met het doel om de leefbaarheid in Beijum te 
bevorderen.  

Dus hoe verder in 2025, wij wisselen hierover graag van gedachten met u. 
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9.  W.v.t.t.k. 
 
 
10. rondvraag 
 
 
11. sluiting 
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